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                  JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 27.07.2023, orele 15,00, 

la sediul Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Serviciului Poliția Locală, 

cu ocazia întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară, 

desfășurată în format hybrid 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 

215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local 

al Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului 

Săcele, situat în str. Mihai Eminescu nr. 4, Sala de şedinţe a Serviciului Poliția Locală – et. 2, precum și 

prin mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 21 iunie 2023 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de 

îndată a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 13 iulie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de 

îndată  a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 20 iulie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare pe trimestrul II al anului 2023 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1,  4. 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna iunie 2023pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă 

localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării structurii organizatorice funcționale a Spitalului 

Municipal Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea organigramei și a statului de funcții ale  

Spitalului Municipal Săcele aprobată prin H.C.L. nr. 195/21.06.2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a numărului de personal  

ale  SERVICII SĂCELENE S.R.L. - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1,  4.  

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării bunurilor de retur de la Servicii Săcelene S.R.L. 

atribuite în exploatare de către U.A.T. Municipiul Săcele, prevăzute în Actul Adițional nr. 1 la 

Contractul Nr. 2/2021 de delegare a gestiunii serviciului de transport public local de călători - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
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  Avize Comisiile 1,  4.  

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Adițional nr. 6/2023 la Contractul de delegare a 

gestiunii serviciului detransport public local de călatori nr. 1 din data de 20.12.2018, încheiat cu 

Societatea RATBV S.A., modificat şi completat prin Actul adiţional nr. 1/2019, Actul adiţional 

nr. 2/2021, Actul adiţional nr. 3/2021, Actul adiţionalnr. 4/2021 şi Actul adiţionalnr. 5/2022 - 

iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 4. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri 

destinate închirierii, situată în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 19, sc. B, ap. 18, către 

titularul contractului de închiriere - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4.  

12. Proiect de hotărâre privind acordarea pentru anul şcolar 2023-2024 a pachetului cu rechizite şcolare 

„Primul ghiozdan”- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4.  

13. Proiect de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 2 m3 material lemnos pentru 

foc, sub formă de ajutor pentru încălzirea locuinţei, unui număr de 110 familii nevoiaşe/persoane 

singure, cu domiciliul în Municipiul Săcele, precum și aprobarea unei  proceduri în acest sens - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4.  

14. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind acordarea de finanţare nerambursabilă, 

de la bugetul local al Municipiului Săcele, pentru proiectele de asistență socială - iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4.  

15. Proiect de hotărâre privind completarea Anexei nr. 1 la H.C.L. nr. 236/30.09.2021 „privind darea în 

administrare către Școala Gimnazială nr. 1 Săcele a imobilului situat pe Brașovului nr. 250, (CF nr. 

112796 Săcele, nr. cad 112796, în suprafață de 4.429 mp, CF nr. 115074 Săcele, nr. cad 115074, în 

suprafață de 835 mp, CF nr. 113677 Săcele, nr. cad 113677, în suprafață de 1.238 mp) și a 

imobilului situat pe B-dul Brașovului nr. 227 (CF nr. 116873 Săcele, nr. cad 116873, în suprafață de 

1659 mp)” și încheierea unui act adițional în acest sens - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

16. Proiect de hotărâre privind acceptarea Declarațiilor de renunțare la dreptul de proprietate asupra 

cotei de 312/864 din imobilul - teren în suprafață de 1.987 mp, înscris în C.F. nr. 102325 Săcele,  nr. 

cadastral 102325 și asupra unor cote din imobilul - teren în suprafață de 901 mp, înscrise în C.F. nr. 

106177 Săcele,  nr. cadastral 106177, având categoria de folosință arabil cu destinație de drum și 

trecerea lor din domeniul  privat în domeniul public al Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

17. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a 

imobilului categoria de folosință ape curgătoare - HC 1029/3, în suprafață de 103 mp - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

18. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a unor  

imobile categoria de folosință drumuri de exploatare  DE 409/2/1- 1209 mp, DE 298-1994 mp,  

DE 364/1/15- 802 mp, DE 3205/1-1680 mp   - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

19. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în C.F. nr. 

107139 Săcele,  nr.top 7010/3/1 aparținând domeniului privat al Municipiului Săcele, situat în zona 

str. Zizinului - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  
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20. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în C.F. nr. 104990 

Săcele, nr.cadastral 104990,în suprafață de 2143 mp, aparținând domeniului privat al Municipiului 

Săcele, situat în zona Str. Zizinului - iniţiator PRIMAR Ing.  POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în C.F. nr. 107439 

Săcele, în suprafață de 11813 mp aparținând domeniului privat al Municipiului Săcele, situat în zona 

Str. Câmpului -  iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în C.F. nr. 116080 

Săcele , în suprafață de 2600 mp, aparținând domeniului public al Municipiului Săcele, situat în 

zona Str. Câmpului - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                  Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în C.F. nr. 

116054 Săcele, nr.cadastral 116054 aparținând domeniului public al Municipiului Săcele -str. 

Zizinului - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în C.F. nr. 

116196 Săcele,  nr. cadastral 116196, aparținând domeniului public al Municipiului Săcele - str. 

Frasinului - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

25. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în C.F. nr. 

116031 Săcele,  nr.cadastral 116031 aparținând domeniului public al Municipiului Săcele - str. 

Ciucaș - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

26. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea H.C.L. nr. 164/25.05.2023 pentru aprobarea 

Caietului  de Sarcini privind activitățile de amenajare și întreținere parcuri și zone verzi, locuri de 

joacă pentru copii, din municipiul Săcele, a modelului de contract pentru acord-cadru și a modelului 

de contract subsecvent- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1,  4.  

 

27. Diverse. 

 

          1.Informare solicitare cetățeni str. Tărlungului. 

          2. Informare USR Săcele referitor la ghidul practic cu soluții privind drepturile persoanelor cu 

dizabilități. 

         3. Informare Societatea FREE-PACK S.R.L. referitoare la PUZ-urile vizând imobilele aflate în 

vecinătatea/imediata vecinătate a imobilelor proprietatea/coproprietatea societății.  

         4. Informare privind activitatea desfãşuratã de asistenţii personali ai persoanelor cu handicap grav 

în semestrul I al anului 2023. 

         5. Raportul de activitate al managerului Spitalului Municipal Săcele pe anul 2022. 

 

 

 La şedinţă au participat: 

                   - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                   - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért  

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                 - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, 

Ordonanțare, C.F.P.P. 

          - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin - Șef Biroul Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, 

Circulație Rutieră, Evidența Persoanei 



 

4 

          - d-l Matei Ion - șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, 

Policlinică 

                  - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic 

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                  - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul 

Săcele 

                    - d-l Mormoloc Costel  Viorel – Director  SERVICII SĂCELENE S.R.L. 

                    - d-l Poinăreanu Ionuț – Director Medical Spitalul Municipal Săcele 

                    - societatea civilă.  

         

           Ședința este prezidată de d-l consilier local ec. Tóth Sándor. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a 

face apelul nominal.  

          D-na Secretar General ia cuvântul și spune că înainte de a efectua prezența dorește să facă câteva 

precizări, de fapt este o reiterare, întrucât a mai supus atenției aceste aspecte, dar nu se ține cont de ele, 

respectiv faptul că, în conformitate cu prevederile legale în materie: 

            ,,Şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali în 

funcţie. Se consideră prezenţi la şedinţă şi consilierii locali care participă prin utilizarea oricăror 

mijloace electronice.  

              Prezenţa consilierilor locali la şedinţă este obligatorie, cu excepţia cazului în care aceştia 

absentează motivat. Absenţa este considerată motivată dacă se face dovada că aceasta a intervenit din 

cauza: 

    a) unei boli care a necesitat spitalizarea sau a unei stări de sănătate pentru care s-a eliberat certificat 

de concediu medical; 

    b) unei deplasări în străinătate; 

    c) unor evenimente de forţă majoră; 

    d) în cazul decesului soţiei/soţului consilierului local sau al unei rude de până la gradul al II-lea a 

consilierului local ales ori al soţiei/soţului acestuia, inclusiv; 

    e) alte situaţii prevăzute în regulamentul de organizare şi funcţionare a consiliului local. 

       Consilierul local care absentează nemotivat de două ori consecutiv la şedinţele consiliului local este 

sancţionat, în condiţiile art.  233. 

     Consilierii locali sunt obligaţi să îşi înregistreze prezenţa în evidenţa ţinută de secretarul general al 

unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale. 

    Consilierul local care nu poate lua parte la şedinţă este obligat să aducă această situaţie la cunoştinţa 

secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale”. 

    D-na Secretar General spune că este imperios necesar să se ia act de cele antemenționate și să se 

aplice, întrucât prezența la ședințele consiliului local este obligatorie și, în continuare, face apelul 

nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând că sunt prezenți 18 consilieri locali 

din totalul de 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 14 prezenți fizic și 4 consilieri locali 

online, respectiv d-l Jitaru Gheorghe, d-l Crețu Valentin, d-l Florescu Marius și d-na Stoica Gabriela, iar 

d-l consilier local Popa Marius Cristian absentează.  

          D-l  Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

           D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi 

anunță care sunt proiectele  de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

    27.  Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023 – 

inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

     28. Proiect de hotărâre pentru aprobarea scoaterii din evidentele contabile a unor active necorporale, 

aflate în domeniul privat al Municipiului Săcele - inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

     29. Proiect de hotărâre pentru completarea H.C.L. nr. 409/22.12.2022 privind organizarea reţelei 

unităţilor de învăţământ preuniversitar în anul şcolar 2023-2024 de pe raza Municipiului Săcele - 

inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

      30. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în C.F. nr. 119706 

Săcele, în suprafață de 4018 mp, aparținând domeniului public al Municipiului Săcele - Str. Gorganului 

- inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

       D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (18 voturi 

pentru) și ordinea de zi, conform dispoziției nr.  1204/20.07.2023,  astfel cum a fost suplimentată și se 
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aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru).  

        D-l Președinte anunţă că se trece  la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, privind 

aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data 

de 21 iunie 2023. 

          D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

219. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului 

Local al  Municipiului Săcele din data de 13 iulie 2023.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  220. 

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată  a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 20 iulie 2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  221.  

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare pe trimestrul II al anului 2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  222.  

         D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna iunie 2023pentru cadrele didactice 

şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea de 

reşedinţă. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  223.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de 

hotărâre privind aprobarea modificării structurii organizatorice funcționale a Spitalului Municipal 

Săcele.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
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Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  224.  

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind modificarea și completarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Municipal 

Săcele aprobată prin H.C.L. nr. 195/21.06.2023.      

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  225.  

        D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a numărului de personal ale  SERVICII 

SĂCELENE S.R.L. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

226.  

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea preluării bunurilor de retur de la Servicii Săcelene S.R.L. atribuite în 

exploatare de către U.A.T. Municipiul Săcele, prevăzute în Actul Adițional nr. 1 la Contractul Nr. 

2/2021 de delegare a gestiunii serviciului de transport public local de călători.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

         Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

         Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

         Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

         Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

227.  

       D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  

de hotărâre privind aprobarea Actului Adițional nr. 6/2023 la Contractul de delegare a gestiunii 

serviciului detransport public local de călatori nr. 1 din data de 20.12.2018, încheiat cu Societatea 

RATBV S.A., modificat şi completat prin Actul adiţional nr. 1/2019, Actul adiţional nr. 2/2021, 

Actul adiţional nr. 3/2021, Actul adiţionalnr. 4/2021 şi Actul adiţionalnr. 5/2022. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  228.  

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate închirierii, 

situată în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 19, sc. B, ap. 18, către titularul contractului de 

închiriere.  

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 



 

7 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

229.  

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea pentru anul şcolar 2023-2024 a pachetului cu rechizite şcolare „Primul 

ghiozdan”. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu un amendament, respectiv se propune acordarea de pachete tip 

„primul ghiozdan” și pentru clasa pregătitoare  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Costea Cătălin Ionuț spune că anul trecut d-l Primar a afirmat că se va încerca în acest an 

acordarea și celor din grupa pregătitoare a primului ghiozdan, care să aibă un conținut adecvat pentru 

această etapă. 

D-l Primar ia cuvântul și spune că „Primul ghiozdan” este foarte clar structurat ca și componență și 

costuri, dacă se dorea un al doilea ghiozdan, cu o structură specifică pentru clasa pregătitoare, trebuia 

discutat în prealabil, întrucât nu este bugetat nimic în acest sens și trebuie să se știe exact ce presupune 

acest prim ghiozdan pentru clasa pregătitoare, ori nimeni nu a prezentat ceva în acest sens, totul fiind la 

nivel declarativ, dar trebuie gândit acest lucru, structurat clar, deocamdată nu este prins un astfel de 

pachet în în bugetul pentru acest an.     

D-l Costea Cătălin Ionuț spune că anul trecut d-l Primar a menționat că va avea în vedere acest 

lucru. 

D-na Secretar General spune că acest lucru presupune că un copil care intră în clasa 0 va primi 

primul ghiozdan, iar la trecerea în clasa I va primi iarăși, astfel ar fi al doilea ghiozdan, același copil va 

primi doi ani la rând acest tip de pachet. 

D-na Paniti Izabella spune că s-ar putea denumi altfel acest pachet pentru clasa pregătitoare, nu   

„Primul ghiozdan”. 

D-l Viceprimar ia cuvântul și spune că din discuțiile pe care le-a regăsit în  notițele dumnealui, 

discuții care au avut loc anul trecut cu privire la acest aspect, fiind, de fapt, aceleași discuții reiterate și 

la acest moment, reiese că s-a convenit asupra faptului ca acest pachet să se acorde o singură dată la 

începutul școlii, respectiv la începutul clasei I, iar din discuțiile purtate cu reprezentanții instituțiilor de 

învățământ s-a ajuns la concluzia că momentul acordării acestui pachet este oportun la începerea clasei I 

și s-a mers pe varianta acordării în continuaare, o singură dată, variantă pe care o agreează. 

D-na Popescu Gabriela spune că, în principiu, nu este absolut necesar să fie un ghiozdan, poate să 

fie un pachet, întrucât la clasa pregătitoare sunt întâmpinate mari dificultăți și ar fi oportun un pachet cu 

foarfece, lipici, etc, exact ceea ce le lipsește copiilor când vin la școală. 

D-na Secretar General spune că s-ar impune, în această situație, un alt proiect de hotărâre, cu o altă 

denumire, în acest caz ar fi ,,un pachet de bun venit în clasa  pregătitoare”. 

D-na Popescu Gabriela spune că ar fi util un pachet cu ceva esențial, sens în care se poate face o 

listă. 

D-l Președinte spune că acest lucru ar face obiectul unui alt proiect de hotărâre. 

D-na Secretar General spune că dumnealor, în calitate de consilieri locali, pot iniția un proiect de 

hotărâre în acest sens. 

D-na Voicescu Nicoleta Teonia ia cuvântul și spune că acestă clasă 0 este o prelungire a grădiniței. 

D-na Popescu Gabriela spune că este clasa pregătitoare, care nu este o prelungire a grădiniței. 

D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că, din ceea ce a înțeles din discuțiile cu cadre didactice,  în 

această clasă cadrul didactic desfășoară o activitate sepcifică, în baza unei programe bine definite la 

nivel național, cu posibilitatea ca dumnealui să baleze în funcție de elevii pe care îi are și să-i formeze 

pentru clasa I, sens în care și necesarul de instrumente și rechizite poate varia, față de clasa I unde se știe 

clar de ce este nevoie. 

D-l Președinte supune la vot amendamentul formulat și se respinge cu 8 voturi pentru, 6 voturi 

împotrivă (d-na Voicescu Nicoleta Teonia, d-na Coman Felicia, d-na Miron Laura Ionela, d-l Munteanu 

Gheorghe, d-l Medianu Gheorghe și d-l Jónás András) și 4 abțineri  (d-l Géczi Gellért, d-l Tóth Sándor, 

Crețu Valentin și d-l Jitaru Gheorghe). 

D-l Președinte spune că amendamentul nu a trecut. 

D-l Viceprimar ia cuvântul și spune că are o propunere pentru anul viitor, respectiv la 

fundamentarea bugetului pentru anul 2024 ar trebui să se discute această propunere, menționând că 
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acesta este motivul pentru care s-a abținut, nu că este împotriva acordării pachetetului pentru clasa 

pregătitoare, doar că trebuie gândit din timp sub aspectul costurilor. 

D-na Secretar General spune că ar fi oportun să fie consultate și cadrele didactice sau directorii 

unităților de învățământ în acest sens.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre în forma prezentată și se aprobă cu unanimitate (18 voturi 

pentru). H.C.L. nr. 230. 

   D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 2 m3 material lemnos pentru foc, sub formă 

de ajutor pentru încălzirea locuinţei, unui număr de 110 familii nevoiaşe/persoane singure, cu domiciliul 

în Municipiul Săcele, precum și aprobarea unei  proceduri în acest sens. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-na Secretar General spune că s-a transmis și o notă de completare la acest proiect de hotărâre, 

având în vedere că procedura a fost elaborată la acest moment, pentru a exista posibilitatea să se depună 

cereri pentru anul acesta, sens în care s-a întrodus un nou articol, respectiv art. 4. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

231. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind acordarea de finanţare nerambursabilă, de la 

bugetul local al Municipiului Săcele, pentru proiectele de asistență socială. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

232. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind completarea Anexei nr. 1 la H.C.L. nr. 236/30.09.2021 „privind darea în administrare 

către Școala Gimnazială nr. 1 Săcele a imobilului situat pe Brașovului nr. 250, (CF nr. 112796 Săcele, 

nr. cad 112796, în suprafață de 4.429 mp, CF nr. 115074 Săcele, nr. cad 115074, în suprafață de 835 

mp, CF nr. 113677 Săcele, nr. cad 113677, în suprafață de 1.238 mp) și a imobilului situat pe B-dul 

Brașovului nr. 227 (CF nr. 116873 Săcele, nr. cad 116873, în suprafață de 1659 mp)” și încheierea unui 

act adițional în acest sens. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       D-na Secretar General spune că la acest punct de pe ordinea de zi se completează acea hotărâre care 

se referă la Școala Gimnazială nr. 1 cu componența care este acum în extrasul de carte funciară, după 

care se va veni cu componența actuală de creșă.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

233. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acceptarea Declarațiilor de renunțare la dreptul de proprietate asupra cotei de 312/864 

din imobilul - teren în suprafață de 1.987 mp, înscris în C.F. nr. 102325 Săcele,  nr. cadastral 102325 și 

asupra unor cote din imobilul - teren în suprafață de 901 mp, înscrise în C.F. nr. 106177 Săcele,  nr. 

cadastral 106177, având categoria de folosință arabil cu destinație de drum și trecerea lor din domeniul  

privat în domeniul public al Municipiului Săcele.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
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Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

234. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de  

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului categoria 

de folosință ape curgătoare - HC 1029/3, în suprafață de 103 mp. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

235. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a unor  imobile 

categoria de folosință drumuri de exploatare  DE 409/2/1- 1209 mp, DE 298-1994 mp, DE 364/1/15- 

802 mp, DE 3205/1-1680 mp   . 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil,  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

236. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în C.F. nr. 107139 Săcele,  

nr.top 7010/3/1 aparținând domeniului privat al Municipiului Săcele, situat în zona str. Zizinului. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

237. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în C.F. nr. 104990 Săcele, nr.cadastral 

104990,în suprafață de 2143 mp, aparținând domeniului privat al Municipiului Săcele, situat în zona Str. 

Zizinului. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

238. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în C.F. nr. 107439 Săcele, în suprafață 

de 11813 mp aparținând domeniului privat al Municipiului Săcele, situat în zona Str. Câmpului. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

239. 

           D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în C.F. nr. 116080 Săcele , în 
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suprafață de 2600 mp, aparținând domeniului public al Municipiului Săcele, situat în zona Str. 

Câmpului. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

240. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în C.F. nr. 116054 Săcele, 

nr.cadastral 116054 aparținând domeniului public al Municipiului Săcele -str. Zizinului. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

241. 

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în C.F. nr. 116196 

Săcele,  nr. cadastral 116196, aparținând domeniului public al Municipiului Săcele - str. Frasinului. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

242. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în C.F. nr. 116031 Săcele,  

nr.cadastral 116031 aparținând domeniului public al Municipiului Săcele - str. Ciucaș. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

243. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru modificarea și completarea H.C.L. nr. 164/25.05.2023 pentru aprobarea Caietului  de 

Sarcini privind activitățile de amenajare și întreținere parcuri și zone verzi, locuri de joacă pentru copii, 

din municipiul Săcele, a modelului de contract pentru acord-cadru și a modelului de contract subsecvent. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

244. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că la acest punct de pe ordinea de zi există o notă de 

modificare, deoarece în raportul de specialitate nr. 67.594/25.07.2023 și în anexele 2 și 2.1 la proiectul 

de hotărâre s-a înscris în mod eronat suma de 100 mii lei aferentă cheltuielilor cu salubritatea solicitate 

de Serviciul Administrativ prin nota de fundamentare 63.685/05.07.2023 la clasificația bugetară 

74.02.06 Canalizarea și tratarea apelor reziduale - 20.01.30 alte bunuri și servicii pentru întreținere și 
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funcționare, corect fiind 74.02.05.01 Salubritate - 20.01.04 apa, canal și salubritate, iar ca urmare a celor 

menționate, anexele la hotărâre vor fi modificate în mod corespunzător. 

D-na Paniti Izabella solicită ca să li se transmită nota la care a făcut referire d-na Secretar General. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu discuții în plen  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 4 voturi pentru, 1 abținere.  

D-na Paniti Izabella spune că a solictat discuții la acest punct de pe ordinea de zi, deși președintele 

comisiei a susținut că nu are voie să facă acest lucru. 

D-l Viceprimar spune că d-na consilier local Paniti a solicitat discuții în plen înainte de a cere 

explicații de la aparatul de specialitate. 

D-na Secretar General ia cuvântul pentru a face o precizare, respectiv de fiecare dată când avem 

suplimentare la ordinea de zi, la fiecare proiect proiect de hotărâre propus există un coleg care îl susține 

și oferă explicații cu privire la proiectul în cauză și se pot adresa întrebări sau solicita informații. 

D-na Paniti Izabella spune că atunci când a solicitat discuții era într-adevăr d-l Rădulescu în sală, 

dar nu i-a putut oferi clarificări legate de ceea ce dorește să întrebe, întrebările dumneaei au fost 

referitoare la nota de fundamentare a Clubului Sportiv Municipal Săcele, a discutat cu d-l președinte al 

acestuia, d-l Lungu și i-a prezentat câteva aspecte de care ar trebui să se țină cont când se mai fac astfel 

de note de fundamentare, deoarece din punct de vedere contabil unele sume nu pot fi cuprinse dacă nu 

există baza materială respectivă, de exemplu, nu poți cere combustibil dacă nu ai utilaje, nu poți cere 

sume pentru întreținere teren dacă nu îl ai, ori din acestă notă nu reiesc aceste lucruri, nefiind astfel 

corect din punct de vedere contabil. 

 D-l Primar spune că terenul există, s-a încheiat contract și sunt și utilaje, ca cele de tuns iarba. 

 D-na Paniti Izabella spune că nu reiese din această notă de fundamentare aceste lucruri, reies doar 

cheltuielile. 

D-l Gâdea Sorin spune că fondurile nerambursabile aprobate de către Primăria Brașov și Consiliul 

Județean Brașov prevedeau ca și sume eligibile cele pentru combustibil necesar utilajelor pentru care  

ulterior se încheie contracte de prestări servicii. 

D-na Paniti Izabella spune că a discutat aceste aspecte și s-a căzut de acord și îl mai întreabă pe d-l 

Primar, întrucât circulă tot felul de zvonuri prin comunitate și dorește confirmarea sau infirmarea 

acestora, respectiv dacă este adevărat că cu acestă sumă se va susține înființarea unie echipe de seniori și 

finanțarea acesteia. 

      D-l Primar spune că deja echipa este înființată, iar acestă sumă va fi alocată și pentru echipa de 

seniori, pentru echipa de juniori și cea de copii. 

      D-na Paniti Izabella spune că se adeverește într-o oarecare măsură  această știre și mai spune că d-l 

Primar a afirmat într-un interviu că se începe selecția pentru formarea echipelor pentru  copii și juniori. 

     D-l Gâdea Sorin spune că este absolut firesc, întrucât există o condiție legislativă, astfel existența 

unei echipe de seniori presupune cel puțin două echipe de juniori și de copii la două limite de vârstă. 

      D-l Primar întreabă dacă deranjează faptul că va fi o echipă de seniori. 

      D-na Paniti Izabella spune că nu știe dacă putem susține financiar și echipă de seniori.  

      D-l Primar spune că în afară de banii alocați de Primărie anul acesta vor mai exista și sponsori. 

      D-na Paniti Izabella  spune că a înțeles că inițial se începe cu fotbalul și  întreabă dacă vor fi selecții 

și pentru alte ramuri sportive și când sunt preconizate acestea.  

      D-l Primar spune că vor fi selecții și pentru alte ramuri sportive, probabil că a doua secție va fi cea 

de rugby, ulterior de hanbal și de baschet. 

      D-na Paniti Izabella  întreabă, din punct de vedere procetual, cât se estimează pentru finanțarea 

echipei de seniori, respectiv pentru cea de copii și juniori. 

     D-l Lungu Dragoș spune că prin lege există obligativitate ca 1/3 să fie pentru activitatea de copii și 

juniori.  

     D-l Gâdea Sorin spune că răspunsul corect este că se finanțează 100% echipa de seniori și 100% 

echipa de juniori și copii, adică nu se va întrerupe activitatea la nici o echipă. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

245. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea scoaterii din evidentele contabile a unor active necorporale, aflate în domeniul 

privat al Municipiului Săcele. 



 

12 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

246. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 29 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru completarea H.C.L. nr. 409/22.12.2022 privind organizarea reţelei unităţilor de 

învăţământ preuniversitar în anul şcolar 2023-2024 de pe raza Municipiului Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu îndreptarea erorilor materiale semnalate  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu aceeași mențiune, de îndreptare a erorilor materiale.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

247.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 30 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în C.F. nr. 119706 Săcele, în suprafață 

de 4018 mp, aparținând domeniului public al Municipiului Săcele - Str.Gorganului. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 

248. 

            D-l Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde sunt înscrise cinci informări care 

au fost transmise. 

            D-l Viceprimar ia cuvântul și solicită parcurgerea informărilor, întrucât în cadrul ședinței pe 

comisii au fost interpelări cu privire la acestea. În ceea ce privește prima informare, dumnealui 

menționează că aceeași petiție a fost formulată și în atenția comisiei de circulație, care s-a întrunit în 

cursul zilei de ieri, iar  în cadrul acesteia s-a dezbătut problema semnalată și urmează a se lua unele 

măsuri pentru a diminua disconfortul creat acolo de autovehiculele de mare tonaj. 

          D-l Costea Cătălin Ionuț spune că d-l Viceprimar le-a comunicat că le va aduce la cunoștință dacă 

a fost înlăturat semnul de 3,5 t. 

           D-l Viceprimar spune că nu are cunoștință despre înlăturarea acestui semn, nu s-a discutat în 

comisie despre acest aspect. 

           D-l Președinte propune să se treacă la cea de-a doua informare și întreabă dacă sunt discuții în 

acest sens. 

           D-na Paniti Izabella spune că  dumneaei consideră că este un ajutor binevenit din partea USR 

Săcele acest ghid practic deoarece pe viitor ar trebui să se țină cont și de aceste aspecte la investițiile 

viitoare. 

           D-l Președinte propune să se treacă la cea de-a doua informare. 

           D-l Viceprimar spune că la acestă informare au fost discuții cu privire la cine trebuie să 

formuleze răspuns la această solicitare, dumnealui a explicat că este vorba de o speță ce ține de aparatul 

de specialitate și s-a menționat ca, eventual, răspunsul formulat către petent să se transmită și în atenția 

consiliului local. 

          D-na Paniti Izabella spune că aici au avut o discuție mai amplă. 

          D-l Viceprimar spune că, în calitate de președinte al comisei, a prezentat discuțiile purtate, iar 

dacă mai erau lucruri de adăugat, trebuiau consemnate în procesul verbal al comisiei de specialitate. 

          D-na Paniti Izabella spune că s-a discutat întrucât au existat mai multe cereri adresate consiliului 

local și întreabă cum pot afla consilierii locali ce răspuns primesc cei care adresează și consiliului local, 

dacă există posibilitate de a le parveni aceste răspunsuri pentru a fi în cunoștință de cauză când sunt 

abordați. 

        D-l Președinte propune să se treacă la cea de-a patra informare.  
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        D-l Viceprimar spune că aici a fost o întrebare din partea colegilor, respectiv câte controale au fost 

efectuate la domiciliul celor care prestează activități de asistență pentru persoanele cu dizabilități, s-a 

luat legătura cu aparatul de specialitate și li s-a comunicat că au fost 37 de controale. 

       D-l Președinte anunță că se trece la ultima informare.  

       Nemaifiind discuții cu privire la informările înscrise pe ordinea de zi, d-l Președinte  anunță că s-au 

înregistrat solicitări de luare a cuvântului din partea celor prezenți în sala de ședință, reprezentanți ai 

societății civile și dă cuvântul acestora. 

      D-l Kis Ottó, din partea societății civile, ia cuvântul și spune că este președintele Asociației Speranță 

fără limite și dorește să aducă în atenția consiliului local un caz punctual, respectiv situația a două 

persoane cu dizabilități care locuiesc în Municipiul Săcele, pe str. Nicolae Iorga nr. 46 și care întâmpină 

o problemă în sensul că ar dori să se amplaseze o bară de susținere în fața porții, sens în care au solicitat 

de mai multe ori acest lucru la Primărie, dar nu au primit răspuns și consideră că ar fi oportun ca în 

astfel de situații să se acționeze mai prompt și menționează că la un moment dat acestora li s-a 

comunicat că se strică aspectul străzii cu amplasarea barei în cauză, ori nu este cazul.  

     D-l Viceprimar spune că a verificat numărul de înregistrare care i-a fost comunicat, a găsit petiția și 

persoana care o are în lucru și se va analiza. 

     D-l Kis Ottó reiterează faptul că acest tip de probleme trebuie tratate cu celeritate pentru a evita 

producerea unor incidente, persoanele în cauză dorind de multă vreme rezolvarea situației care este 

potențial generatoare de situații periculoase. 

     D-l Primar spune că discuția a avut loc în urmă cu o lună și menționează că se are în vedere 

rezolvarea situației. 

    D-l Pară Sorin, din partea societății civile, ia cuvântul și aduce în discuție problema rampei de la 

blocul ANL. 

    D-l Matei Ion ia cuvântul și spune că s-a formulat o adresă către ANL, dar până la efectuarea recepției 

finale nu se poate interveni de către UAT, recepția a fost refuzată de către Primărie pe motivul că rampa 

este neconformă, dar nu s-a mai primit nici un răspuns în acest sens, când se va primi acest răspuns, li se 

va aduce la cunoștință. 

    D-l Pară Sorin întreabă dacă până atunci nu se poate face ceva cu nisipul și cu degradarea rampei. 

    D-l Matei Ion ia cuvântul  și spune că Primăria nu are prerogative în rezolvarea acestei probleme, 

menționând că rampa a fost de la început proiectată și construită prost. 

    D-l Pară Sorin spune că o altă problemă o reprezintă str. Dealului care de la jumătate în jos este greu 

practicabilă, au intrat acolo două utilaje, cei doi oameni doar au împins bolovanii la deal, înfundând 

astfel rigolele, apa nemaiputând fi captată deloc, iar ultimul punct pe care vrea să-l supună atenției este 

cu privire la lucrările care tocmai s-au realizat, la acele trotuare, zone asfaltate recent,  unde cu bicicleta 

sau cu scaunul rulant se simt foarte tare denivelările. 

   D-l Primar întreabă la care zonă se referă d-l Pară Sorin. 

   D-l Pară Sorin spune că este vorba de vorba de B-dul George Moroianu unde s-a asfaltat recent. 

   D-l Jónás András spune că la intrarea în curți este platforma lăsată mai în jos. 

   D-l Gâdea Sorin spune că este o măsură de proiectare a acceselor pietonale în curți, în caz contrar nu 

s-ar fi putut face accesul în curți.  

     D-l Primar spune că d-l Pară se referă la altceva, respectiv este vorba de asfaltul care uneori pare 

vălurit. 

    D-l Gâdea Sorin spune că pe str. Dealului, lunea sau marțea viitoare, în funcție de condițiile 

atmosferice, se vor curăța toate rigolele acelea metalice și tot săptămâna viitoare se va interveni cu 

utilaje pe toată strada în vederea reparării acesteia. 

    D-l Primar spune că anul viitor se va asfalta și se vor rezolva toate problemele. 

    D-l Președinte dă cuvântul doamnelor și domnilor consilieri locali pentru interpelări. 

    D-l Crețu Valentin ia cuvântul și spune,  în ceea ce privește Clubul Sportiv Municipal Săcele, se 

dorește în mod explicit să fie și grupe juniori la activitățile sportive, chiar dacă se începe cu fotbalul, se 

va merge și pe alte ramuri sportive, nu va fi doar echipa de fotbal.  

      D-na Voicescu Nicoleta-Teonia ia cuvântul și solicită să se intervină în Cartierul Ștefan cel Mare  

pentru a se cosi zona din fața blocului de locuințe sociale și acel părculeț, precum și zona din fața 

blocului paralel cu cel de locuințe sociale. 

     D-l Primar spune că acțiunea de cosire va începe în Cart. Ștefan cel Mare lunea viitoare și se va cosi 

tot cartierul,  inclusiv gardul viu, apoi se va intra în Cart. Movilei, menționând că iarba a crescut și este a 

treia oară când se întreprinde această acțiune, iar la ora actuală se cosește pe str. Unirii, Mocanilor, 

Oituz.  
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       D-na Voicescu Nicoleta-Teonia spune că tot în Cartierul Ștefan cel Mare, în urma ploilor 

abundente, canalele, care probabil sunt colmatate, degajă un miros foarte puternic, nu știe despre ce 

canale este vorba, dar cert mirosul este unul foarte puternic.  

     D-l Primar întreabă dacă este vorba despre o zonă anume sau în întreg cartierul se simte acel miros. 

     D-na Voicescu Nicoleta-Teonia spune că se simte în întreg cartierul, cel mai tare se simte în zona 

unde a funcționat fosta cooperativa. 

    D-l Primar spune că acolo sunt niște canale pluviale care sunt racordate la canalizarea menajeră. 

    D-l Gâdea Sorin spune că este vorba de fostele canale tehnice. 

    D-na Voicescu Nicoleta-Teonia întreabă când se vor începe lucrările pentru breteaua care face 

legătura cu str. Cîmpului. 

    D-l Primar spune că s-au început în cursul zilei de ieri, deja se lucrează, din păcate, pe toate străzile 

unde s-au executat lucrări țeava de gaz este poziționată la 15-20 cm, nu există o stradă care să aibă 

rețeaua de gaz conformă și trebuie lucrat cu mare grijă și menționează că descărcarea se va face în 

Dârbav. 

   D-l Jónás András spune că are două întrebări, respectiv prima este când se finalizează lucrările la 

troturaul din jurul lăcașului de cult din Cernatu și spune că ar fi oportun să se intervină pentru a se grăbi 

lucrurile. 

   D-l Primar spune că acolo este terenul bisericii și se va lua legătura pentru a vedea ce se întâmplă 

acolo. 

    D-l Jónás András spune că a doua întrebare este cu privire la supermarketul Kaufland are urmează să 

se realizeze în Săcele, respectiv care este stadiul. 

     D-l Primar spune că în cursul zilei de astăzi s-au aprobat documentații de dezmembrare, cei de la 

Kaufland  se ocupă de avize și se speră că anul acesta să se demareze lucrările, au existat blocaje din 

prisma DRPD, cu sensul giratoriu, acum lucrează la documentații, dar se va face, având în vedere și 

investiția pe care au  

realizat-o pentru achiziționarea terenului.  

   D-na Paniti Izabella spune că a observat că pe str. Armata Română a mai rămas doar o parte de 

groapă, restul s-a asfaltat, iar pe str. Ady Endre a rămas totul neasfaltat mai bine de o săptămână, s-a 

început în forță, dar nu s-a finalizat. 

    D-l Primar spune că a discutat cu constructorul, sâmbătă vor veni să astupe tot ceea ce s-a făcut până 

acum, o bună parte s-a finalizat, au început din zona Gârcini, Satulung, Medianu, iar acolo unde a rămas 

o mică porțiune neasfaltată, li s-a terminat asfaltul, dar vor reveni. 

   D-na Paniti Izabella spune că ar trebui să li se atragă  atenția că rămas o groapă și în urma lucrărilor 

efectuate pentru remedierea defecțiunii de către cei de la Compania Apa.  

    D-l Primar spune că cei de la Compania Apa trebuie să repare acolo unde au lucrat. 

    D-na Paniti Izabella spune că este tot pe str. Armata Română în dreptul nr. 14 și ar putea să o facă 

dacă tot sunt acolo. 

   D-na Secretar General spune că  asfaltările sunt realizate cu fonduri de la bugetul local, ori nu se poate 

repara ceva stricat de Compania Apa pe banii municipalității, cade exclusiv în sarcina lor acest lucru, nu 

se poate justifica, din punct de vedere contabil, această cheltuială. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că are două puncte, astfel, în primul rând ar dori să-l întrebe pe d-l Primar 

când vor începe lucrările pentru Cart. Gărcini. 

    D-l Primar spune că în data de 4 august este prognozat să se încheie contractul de proiectare și 

execuție apă-canal str. Barajului, acolo se va începe în luna august execuția de lucrări pentru introducere 

rețelei de apă și canalizare pe str. Barajului, este vorba de sectorul de la Uzina de apă până sus pe str. 

Martin Luther și B-dul George Moroianu, iar restul de lucrări sunt în programul POIM al Companiei 

Apa pentru restul de străzi și pentru că tot au existat întrebări cu privire la străzile din Cart. Gârcini dacă 

sunt sau nu intabulate, menționează că sunt intabulate toate străzile, în număr de 13. 

     D-l Gîndac Nicolae spune că a doua întrebare este cu privire la ce se întâmplă începând cu data de 1 

septembrie cu autobuzele care trebuie să ajungă până la capăt în Gârcini. 

     D-l Primar spune că acele trasee care sunt la acest moment se vor respecta. 

     D-l Ciorici Mihai spune că un cetățean care locuiește la intersecția străzii Oituz cu B-dul George 

Moroianu a făcut o cerere/reclamație la primărie cu privire la acel refugiu din stație care s-a mutat 

aprope de proprietatea sa, toată apa îi curge pe gard și mai sunt și alte inconveniente care derivă din 

această situație, stația s-a mutat exact pe trotuar și nu permite trecerea nici măcar a unei persoane, deci 

nu se pune problema în cazul unei persoane cu dizabilități. 
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   D-l Gâdea Sorin spune că nu se confirmă faptul că apa curge pe gardul acestuia, dumnealui 

deplasându-se personal acolo când a plouat.  

   D-l Ciorici Mihai spune că sesizarea a fost depusă în data de 10 mai și nu a primit nici un răspuns și 

precizează  numărul de înregistrare al cererii. 

    D-l Gâdea Sorin spune că sesizarea în cauză nu a fost formulată și în atenția consiliului local, a fost 

repartizată probabil la Biroul Administrativ, iar persoana în cauză a primit răspuns verbal de două ori și 

îi va pune la dispoziție și o filmare atunci când plouă și menționează că stația a fost mutată acolo din 

motive de siguranță. 

     D-na Balint Tunde Sara spune că d-l Primar a afirmat că se introduc în subteran cablurile aeriene din 

Cart. Baciu până la Liceul Zajzoni Rab István și întreabă când se va întâmpla acest lucru. 

    D-l Primar spune că se va realiza și menționează că la ora actuală achiziția realizată de cei de la 

Electrica este în faza finală de contractare, întrucât ei vor realiza lucrarea, pentru zona Baciu-Turcheș și 

după încheierea contractului cu firma câștigătoare va urma să întreprindă și municipalitatea demersurile 

ce îi revin. Dumnealui mai spune că este vorba de un proiect- mamut pentru care s-au purtat negocieri 

cu Electrica 3 ani, în urma cărora și-au asumat lucrări de aproximativ 30 mil lei. 

       D-na Balint Tunde Sara spune că a primit o întrebare care se referă la faptul că dacă tot se lucrează 

la  trotuarul dintre Clubul Elevilor – zona Median de ce nu se introduc pe această porțiune acum 

cablurile în subteran pentru a nu se mai sparge ulterior. 

     D-l Primar reiterează faptul că a purtat discuții timp de 3 ani pentru a se realiza această investiție 

pentru zona Baciu – Turcheș, iar  sectorul cuprins pe B-dul George Moroianu, între străzile George 

Coșbuc și probabil spre Cart. Gârcini nu îl vede realizabil în următorii ani 4-6 ani în ceea ce privește 

acsete cabluri și menționează că s-a început cu unele cartiere, Bolnoc, Toamnei, Movilei, Ștefan cel 

Mare, se lucrează în Cart. Electroprecizia, unde lucrările sunt mari și grele, foarte dificil este tronsonul 

cuprins între str. Aleea Episcop Popeea – Sc. Gimnazială nr. 4 și cel de pe aleea către stațiia de autobuz. 

Dumnealui concluzionează că pe B-dul George Moroianu trecerea în subteran a cablurilor se va face în 

următorii ani, 4-6 ani, acum se încearcă finalizarea celor patru etape în zona Baciu, Turcheș și hotar 

între str. Nicolae Iorga și Valea Cernatului. 

     D-l Kis Ottó ia cuvântul și spune că dumnealui locuiește p str. Al. I. Lapedatu nr. 121, la intersecția 

străzilor Ady Endre și  Al. I. Lapedatu și atunci când vremea o permite au loc activități cu persoanele cu 

dizabilități în curtea imobilui mai sus menționat, iar unele persoanele vin cu scaunul rulat și o problemă 

o reprezintă trotuarul și întreabă dacă acestă stradă se are în vedere pentru reabilitare. 

    D-l Primar spune că se are în vedere, dar nu anul acesta întrucât nu există alocare bugetară, dar anul 

viitor se are în vedere trotuarul de pe str.  Al. I. Lapedatu, cel de pe partea dreaptă de la statuie în jos  

până la intersecția cu  Ady Endre, inclusiv str. Ghe. Doja, la fel și  trotuarul pe partea stângă până la 

ocolitoare, iar pe partea dreptă unde este canalul se va face trotuar. 

    D-l Primar mai spune că s-a reușit capturarea și relocarea a 8 urși, unul deja s-a întors, menționând că 

sunt câteva zone unde urșii vin frecvent în ultimele zile, respectiv zona Turcheș, str. Vulturului, str. 

Cerbului, Belavista, aici s-a încercat prinderea unui urs, mai este unul în zona str. Dr. Ilie Minea, nu s-a 

mai sesizat prezența acestora în zona str. Livezii - Mihai Eminescu în ultima perioadă, mai este unul în 

zona Spitalului, iar unul sau doi urși sunt în zona Izvorul Rece și menționeează că încă se duce o luptă 

constantă în acest sens, în seara aceasta se montează iar cușca pentru a fi capturați, întrucât se poate 

ajunge la o tragedie, urșii devenind din ce în ce mai îndrăzneți în preajma oamenilor. Referitor la ședința 

ordinară din luna august, d-l Primar anunță că va avea loc în sala de consiliu, pentru a elimina 

disconfortul legat de acces, în ultima joi din lună, iar dacă se va impune întrunirea consiliului local 

 într-o ședință extraordinară se va vedea la momentul potrivit.   

   D-l Viceprimar spune că s-a primit o invitație din partea municipalității de la Kisújszállás, pentru 

perioada 17-20 august și va trebui constituită delagația în acest sens. 

   D-na Secretar General spune că cutuma a fost ca fiecare formațiune politică să-și desemneze un 

reprezentant pentru a participa. 

     D-l Viceprimar solicită să se ia legătura cu dumnealui săptămâna viitoare cu privire la această 

delegație. 
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    D-na Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, 

drept pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:26. 
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